

國家圖書館暨臺灣科技大學博碩士學位紙本論文【延後公開】申請書 Application for Embargo of Thesis/Dissertation

※本申請項目僅限紙本論文，並不包含電子論文 PDF 檔。 Just embargo for print copy.

1. 首先[登入紙本論文延後公開申請系統](#)，請利用學生資訊系統帳號密登入

Please use the student information system ID/PW to [login in the embargo system](#)



帳號 User ID 輸入您的學號

請輸入帳號 Please enter your number

密碼 Password 學生資訊系統密碼

請輸入密碼 Please enter your password

2. 登入後依照 3 步驟-線上列印申請表 (請列印與繳交一式兩份 & 已完成簽章)

Please follow the three steps to print the application form online (print 2 copies)

步驟一: 論文資料輸入

步驟二: 延後原因與證明文件

步驟三: 線上列印申請表

Step.1 Confirm Info

Step.2 Reasons & Supporting Documents

Step.3 Print the Application Form

3. 您可以參考步驟二延後原因之[證明文件範例格式](#)。

You may refer to step 2 . [Example format of supporting documents](#).

4. 繳交注意事項：列印 2 張申請書並佐附證明文件(2 份)

申請書 x 2

證明文件 x 2

請列印申請書(2 份)並連同證明文件(2 份)

，您與教授親筆簽名後，至系上簽核，再到下列之會辦單位核章。

離校手續時繳交：申請書連同證明文件(各 1 份)，分別「夾附」至紙本論文，於辦理離校手續時，1 本論文繳給系辦，1 本論文給圖書館。

The application form and supporting document (2copies). Attach them within your paper copy. (but not bind). One copy is for the department, the other is for the NTUST library.

5. 若您要取消申請或重新列印申請單，請再次[登入此系統](#)在辦理離校手續前繳交最終版本。

If you want to cancel or modify the application form, [please login the system again](#).

Make sure to hand in the final version when you go through the school leaving procedures.

若您只要設定論文系統內的 PDF 檔案不立即公開，則不須特別申請，於上傳時設定電子論文授權即可。

Just embargo for the E-Thesis/Dissertation.(PDF file) . No need to apply / No need to prove. Method: In ETD System Step 3 ON/OFF Campus Access.